
REFERAT FAU-MØTE 26.11.24 
 
Sted: Personalrommet på Kampen Skole 
Tid: Tirsdag 26. November kl 18:30 
 
 
Tilstede: 
Monica Nilsen (1A - vara), Per Arne Haarr (1B), Birte Warland (1C), Nina Eltervaag (1C - 
vara), Espen Rydberg (2A - vara), Runhild Meling (2B), Lene Lithun (2C), Christian 
Jakobsen (3B), Lena Napoli (3C), Jostein Kallevik (4A), Sigrid Diesen (4B), Anita Rekstad 
(5A), Trine Olden (6B), Andreas Ingebrigtsen (6C), Beate Lea Håland (6D - vara), Jonas 
Marstrand (7A), Heidi Addison (7B - vara), Anette Bowitz (Rektor) 
 
Møteleder: Sigrid Diesen 
Referent: Lene Marie Lithun 
 
Orienteringssaker 
Påminnelse fra FAU-leder om at FAU-representantene er underlagt taushetsplikt. Dette 
ble det også informert om i forrige møte med KFU (kommunalt foreldreutvalg, «stor-FAU»). 
 
 
Diskusjonssaker 
 
Sak 43/24 Godkjenning av innkalling, saksliste 

a) Velkommen til FAU-møtet 
b) Saker til Eventuelt 

o Ingen 
c) Godkjenning av innkalling og saksliste. 

Vedtak: Innkalling ble godkjent og følgende saksliste ble vedtatt: 
Sak 44/24 Info fra arbeidsgruppene 
Sak 45/24 Søknad fra Elevrådet om innkjøp av leker til KUL 
Sak 46/24 Kampen Skole 100 år  
Sak 47/24 Nye skoleregler på Kampen Skole 
Sak 48/24 Sosiale medier og aldersgrenser 
Sak 49/24 Info fra rektor  
Sak 50/24 Info fra Samarbeidsutvalget 
 
 

  



Sak 44/24 Info fra arbeidsgruppene 
 
Info fra arbeidsgruppene: 

 Skoleveigruppen 
o Leder: Jostein Kallevik 
o Aktiviteter: 

 Refleksvestkonkurransen – pågår. 
 Trafikkvaktordningen – pågår. 

 
 Skolemiljøgruppen 

o Leder: Lena Napoli 
o Aktiviteter: 

 Ingen planlagte aktiviteter frem til neste FAU-møte. 
 Det vurderes nytt opplegg med Barnevakten tidlig neste skoleår. 

 
 Arrangementsgruppen 

o Leder: Elin Søreide 
o Aktiviteter: 

 Søndagskafè på Byhaugkafeen: 
 FAU Kampen Skole har fått søndag 16. mars. 
 Arrangementsgruppen følger opp at Trinnkontaktene på 2. trinn 

får informasjon om deres oppgaver (lage vaktlister, ordne med 
kaker og andre innkjøp/oppgaver). 

 Klesbyttedag: Arrangementskomiteen har vært i kontakt med de som 
arrangerte klesbyttedagen i 2022. De ønsket ikke å ta ansvar for 
planlegging av ny klesbyttedag. FAU følger ikke opp dette initiativet på 
i inneværende skoleår. Kan vurderes igjen senere. 

 
 
Sak 45/24 Søknad fra Elevrådet om innkjøp av leker til KUL 
 
Elevrådet har sendt søknad til FAU om midler til innkjøp av leker til Kampens UtlånsLager 
(KUL). Skolen kan ta seg av innkjøpet. 

- FAU tar vurdering av hvor mye KUL skal få til innkjøp av nye leker. 
- Kasserer sørger for overføring av avtalt beløp til skolen. 

 
Vedtak: FAU godkjenner at 5000 kr tildeles til KUL.  
Rektor tar informasjonen med videre til neste SU-møte (27.11.24). 
 
 
  



Sak 46/24 Kampen Skole 100 år 
 
Kampen Skole skal sette sammen en jubileumskomite, og ønsker medlemmer fra 
foreldregruppen.  
Skolen tar seg av 17. mai arrangementet knyttet til jubileumet, men trenger noen som kan 
være med i en arrangementskomite for jubileumsuken (uke 35 – fra 25. august). En 
ettermiddag den uken vil være åpen for alle. 
Forslag og info fra Rektor: 

- Åpent hus. 
- Internasjonal kafè (33% av elevene har multikulturell bakgrunn) 
- Skolekoret skal være med å spille inn sang. 
- T-skjorter til alle elevene? 
- Skolen har vært i kontakt med mulige sponsorer, men tar veldig gjerne i mot 

forslag til lokale bedrifter som kan være med å sponse ulike ting (jubileums t-
skjorter til elevene, aktiviteter i jubileumsuken, osv.) 

- Antatt størrelse på komiteen:  
o Rektor, ansatte og foreldre. Ca. 10 stk totalt, herav 4-5 foreldre. 

 
Spørsmål fra Rektor: Er det noen medlemmer i FAU som kan tenke seg å være med i 
komiteen? 

- Innspill fra FAU: Det ble en liten runde i FAU, men ingen meldte seg til 
komiteen. Det ble stilt noen spørsmål rundt størrelse på komite, antall møter 
osv. Rektor lager et skriv som sendes ut til alle foreldre via Vigilo. 

 
Det er ønske om å spille inn en ny skolesang, og skolen ønsker hjelp fra FAU for å få 
realisert dette. Det er satt opp et budsjett som er forelagt FAU-styret.  

- Diskusjon av hva FAU kan bidra med, og hvor det evt. går an å søke om midler. 
- Innspilling medio februar. 

o Skolen søker om midler til Bydelsutvalget. Frist: 1. desember. (FAU kan 
ikke søke) 

o Mulig å søke om støtte til andre arrangementer via Kulturavdelingen i 
kommunen? FAU undersøker mulighetene. 

 
 
Sak 47/24 Nye skoleregler på Kampen Skole 
 
Stavanger Kommunes Bystyre vedtok 14. oktober ny Forskrift om skoleregler. Kampen 
skole skal revidere sine skoleregler slik at de er mer i tråd med denne forskriften. 

- Rektor jobber med revidering. Sjekker først med Elevrådet for innspill, og så 
kommer det til FAU. 

 
  



Sak 48/24 Sosiale medier og aldersgrenser 
 
I etterkant av Temakveldene ved Barnevakten om nettvett, så tar FAU dette videre med en 
diskusjon i kveldens FAU-møte. 
 
1. Hvordan kan Kampen Skole og FAU ved Kampen Skole bidra til at foreldre kan holde 

seg informert og oppdatert i en digital hverdag som forandrer seg hele tiden; med 
tanke på sosiale medier, spill og annet relevant. 

o Som eksempel så har Våland Skoles FAU i samarbeid med skolen laget et 
informasjonsskriv som sendes ut til alle foreldre hvert år. Dette er laget for å øke 
kompetansen om sosiale medier og dermed gjøre det enklere for dem som 
ønsker å overholde aldersgrensene for bruk av slike tjenester. 
 Link: Infoskriv fra FAU Våland Skole om sosiale medier 

o FAU Skolemiljøgruppen har fått tilsendt noe informasjon fra Barnevakten som 
skal deles med foreldrene, men hvordan ønsker vi at dette formatet skal være? 

 
Innspill i FAU-møtet: 

- Dette er tema som bør tas tas opp på foreldremøter. Foreldremøtet på våren er 
for at foreldrene og trinnkontaktene kan styre litt mer mtp tema. 

o Ikke alle trinn eller klasser som har hatt foreldremøter på våren. Det var 
interesse i FAU for at slike foreldremøter på våren ble arrangert. Følges 
opp videre. 

- Det er ønske fra FAU om at det lages et infoskriv til foreldrene som kan deles i 
klassene. Det er flere skoler som har laget dette tidligere. Er det en mulighet for 
at KFU lager et infoskriv for alle skoler? (Barneskole/ungdomsskole) 

o Følges opp videre mot KFU. 
- Forslag om en spørreundersøkelse for foreldrene, for kartlegging rundt dette 

temaet. 
o FAU-leder sjekker opp. 

 
 

2. Aldersgrenser på sosiale medier og spillplattformer. 
o I løpet av forrige skoleår så hadde FAU og SU saker relatert til sosiale 

medier/spill og aldersgrenser, og hvordan dette kan følges opp ved skolen for å 
bidra til gode klassemiljø. Det har vært diskutert om det skulle vært noen 
anbefalning fra skolen relatert til aldersgrenser som blir reflektert gjennom 
skolereglene (slik det er for sykling og sparkesykling til/fra skolen). 

 
Innspill i FAU-møtet: 

o Henger litt sammen med forrige punkt.  
o FAU ønsker å komme med anbefalning til foreldregruppen vedr. aldersgrenser 

på apper og mobiltelefon, skjermbruk osv. Henvise til forskning. 
 Ref. forrige punkt. FAU vil sjekke med andre skoler om å få bruke/ta 

utgangspunkt i skriv som er laget tidligere. Vil også sjekke i KFU om 
mulighetene for et felles skriv. 

 
 
  

https://www.minskole.no/DynamicContent/Documents/944-vaaland-19c1ba92-72ad-46a6-9701-27188bfeef75.pdf


Sak 49/24 Info fra rektor 
- Snart skolegudstjeneste. Påmelding i Vigilo. 

o Det var kort frist for svar, og ikke alle hadde rukket å svare i tide. Skolen 
vil åpne for forlenget frist slik at flere får anledning til å svare. 

- Det er laget en egen underside for FAU og SU på skolens nettside. 
o Referat 
o Info om FAU og SU (kommer) 

- Det er ansatt en ny lærer (5. – 10. klasse, matematikk og engelsk). Starter i 
februar. Har ansatt 3 nye lærere hittil i skoleåret. 

- Kartleggingsprøver: 
o Leseferdighetene går nedover. 

 Utfordring med tålmodigheten blant elever ved lesing. 
o Regneferdigheter: Under landssnittet. 
o Engelsk: Veldig bra. 
o (Avgangselevene ligger på snittet) 

- Atferdsutfordringer på noen trinn. Språkbruk. Vold mot lærere. 
- 1. trinnsforeldremøte 12.12.24 – grovinndeling av nye klasser er klar. Hovedvekt 

på gode læringsmiljøer ved etablering av de nye klassene. Oppstart nye klasser 
vil være 06.01.25. 
 

- Innspill fra FAU:  
o Det ble stilt spørsmål rundt resultatene fra kartleggingsprøvene, og 

bekymring for den nedadgående trenden for lesing og regning.  
o Det ble også stilt spørsmål knyttet til «leksebevisst skole» som ble innført 

for et par år siden. Nå er det mye fokus på lesing, men mattelekse er det 
kun hver tredje uke (?). Det er vanskelig for foreldre å selv følge med på 
mattekompetansen til egne barn når det er så sjelden mattelekse med 
hjem. Forslag om å ha mattelekse hver uke. 
 Svar fra Rektor: Skolen kommer til å ta Leksebevisst skole opp til 

vurdering. 
 
 
Sak 50/24 Info fra Samarbeidsutvalget 
SU-møte i morgen. Ingen SU-møte siden forrige FAU-møte. 


